
فدراسیون  در  خادم«  عزیزی  »شهاب الدین  کارآمدن  روی  از  پس 

فوتبال، باتوجه به انتصاب های متعدد و دور از انتظار و برخی دیگر 

از اقداماتِ سوء او، موجی گسترده از انتقادات نسبت به عملکردِ وی، 

در قامت ریاست فدراسیون فوتبال به راه افتاد، اما با گذشت زمان و 

قدرت گرفتن تیم رسانه ای فدراسیون که از احکامِ صادره جناب رئیس 

بی بهره نبودند، ابهامات انتخابات فدراسیون فوتبال و بعدتر انتصاباتِ 

آقای رئیس، به شکل خارق العاده ای به دست فراموشی سپرده شد 

راه اندازی سیستم  امیدوارکننده ای همچون  اخبارِ  گاهی  از  و هر 

کمک داور ویدئویی در رقابت های لیگ برتر و تشکیل کارگروه های 

دِل خوش کننده، مخابره می شد، تا حواشی گسترده فدراسیون چون 

اختلافات و درگیری های کمیته فوتسال، داستان های نحوه پرداخت 

بدهی ویلموتس و دستیارانش، که در نهایت به باز شدن پای شرکت 

شستا و توقیف ساختمان های فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس 

ختم شد و سهم خواهانِ حکم بگیر و... بایکوت شود، که البته تا 

حدی هم در این عمل موفق بودند ... ادامه در صفحه 7
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کیا و  امید، روی هوا؛

»فدراسیون  فوتبال«
 مشترکی که 
در دسترس نیست!

اتحاد رمز موفقیت؛

»فرهاد« و چالشِ
 بیست و یکم!

صفحه 3

باید به این حال و روز گریست؛

الزامِ ورود نهادهای نظارتی به 
رخدادهای »فدراسیون والیبال«!

صفحه 6

سیما، 
جعبه جامانده!

صفحه 5

پیشکسوتان عرصه ورزش و رسانۀ کشور- آقایان اصغر و محسن حاجیلو
خاطر  تالم  و  تاسف  موجب  حاجیلو«  »رضا  زنده یاد  بزرگوارتان  برادر  درگذشت 
و  صبر  سفر کرده،  عزیز  آن  برای  رحمت  و  آرامش  تسلیت،  عرض  ضمن  گردید، 

شکیبایی برای سایر بازماندگان مسئلت می نمائیم.
مدیرمسئول و تحریریه رسانه های »دنیای هوادار«، 
پایگاه های خبری تحلیلی »دیوان نیوز« و »هواداری نیوز«
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خبر

در پی انتصاب امیر شهرام ایرانی فرمانده نیروی دریایی 
ارتش توسط مقام معظم رهبری و اعطای درجه دریا داری 
به وی، رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در مراسمی درجه 

دریاداری او را نصب کرد.
در این مراسم که امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم  موسوی 
فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران، سردار سرتیپ 
بسیجی محمد شیرازی رئیس دفتر نظامی فرماندهی 
معظم کل قوا، امیر دریادار خانزادی فرمانده سابق نیروی 
ابوالقاسم فروتن  ارتش و سردار سرتیپ پاسدار  دریایی 
امیر  و  نیروهای مسلح  ریاست ستاد کل  رئیس حوزه 
کامیابی جانشین معاون نیروی انسانی ستاد کل حضور 
داشتند، سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری با تبریک مجدد 
این رخداد مبارک به فرمانده جدید نیروی دریایی ارتش و 

آرزوی موفقیت برای وی گفت: ان شاءالله حرکت موثری 
که در دوره امیر خانزادی برای پیشبرد نیروی دریایی ارتش 
صورت گرفت، با سرعت ،کیفیت و عمق بیشتری در دوره 

جدید فرماندهی نداجا تداوم یابد.
وی افزود: خدای بزرگ را شاکریم که با زحمات نیروی 
دریایی جمهوری اسلامی ایران امروز در خلیج فارس، تنگه 
هرمز و دریای عمان دغدغه ای نداریم و و نگاه ها به سمت 

مناطق دوردست دوخته شده است.
 رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به رشد و بالندگی 
نیروی دریایی ارتش و حضور موفق و موثر آن در آبهای 
دور دست، تصریح کرد: حقیقتاً اداره یک نیرو در دوران 
تحریم و فشارهای دشمن و خلاءهای اعتباری کار سهل 
و آسانی نبوده و علاوه بر برنامه ریزی، تدبیر و کار عمیق، 

نیاز به نظارت میدانی، سنجش مداوم و مراقبت از پیشرفت 
درست امور دارد و باید همه کارهای مان با نظارت، کنترل 
و مراقبت های چندلایه و چند وجهی مورد صحت و دقت 

سنجی قرار گیرد.
سرلشکر باقری با تاکید بر قدرت افزایی روزآمد نیروهای 
مسلح به ویژه نیروی دریایی ارتش، نوسازی ناوگان نیروی 
دریایی و مجهز ساختن آن به سامانه ها و فناوری های 
جدید را امری مهم توصیف و خاطرنشان کرد: به لطف الهی 
و به مدد منابع انسانی مومن، متعهد، مصمم و انقلابی 
امیدواریم نیروی دریایی ارتش  همراه با نیروی دریایی 
قدرتمند سپاه پاسداران انقلاب اسلامی محکم تر و مصمم 
تر از گذشته در میدان های مأموریت حاضر و در سطح 
منطقه و فراتر از آن عزت و اقتداری در خور شأن نظام 
مقدس جمهوری اسلامی و ملت عظیم الشأن ایران را به 

نمایش بگذارند.
وی با قدردانی از زحمات امیر خانزادی طی دوره تصدی 
در  امیدواریم  گفت:  ارتش  دریایی  نیروی  فرماندهی 
دوره جدید فرماندهی نیرو با مدیریت دریادار ایرانی و 
در سایه دیپلماسی دفاعی فعال، حضور نیروی دریایی 
ارتش در فراتر از آبهای سرزمینی توسعه یافته و و شاهد 
رقم خوردن وقایع خرسندکننده ای مانند اعزام و حضور 
افتخار آمیز و اقتدار آفرین ناوگروه دریایی کشورمان در 

سن پترزبورگ باشیم.

کرونا در خیز پنجم خود که از ابتدای تیر ماه آغاز شد، 
چندین بار رکورد تلفات روزانه طی ۱۹ ماه گذشته را شکسته 
است، آخرین رکوردزنی تلفات روزانه کرونا مربوط به ۲۵ 
مرداد ماه بود که این ویروس تاجدار طی ۲۴ ساعت جان 

۶۵۵ نفر را گرفت. 
روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی روز 
یکشنبه اعلام کرد: ۶۸۴ نفر طی ۲۴ ساعت گذشته بر اثر 
ابتلا به کرونا جان باختند، در شبانه روز گذشته و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، ۳۶ هزار و ۴۱۹ بیمار جدید 
مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۵ هزار و ۷ نفر 

از آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴ میلیون و ۶۷۷ 
هزار و ۱۱۴ نفر و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۰۲ 

هزار و ۳۸ نفر رسید، خوشبختانه تا کنون سه میلیون ۹۳۲ 
هزار و ۴۷۲ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها 

ترخیص شده اند.
۷ هزار و ۶۶۲ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
مراقبت  تحت  بیمارستانها  ویژه  های  مراقبت  های 
آزمایش  و ۴۷۰  هزار  و ۸۵۵  میلیون  دارند، 27  قرار 
تشخیص کووید۱۹ نیز در کشور انجام شده است، تا 
کنون ۱۶ میلیون و ۷۱۷ هزار و ۶۸۱ نفر دُز اول واکسن 
کرونا و ۵ میلیون و ۸۳۰ هزار و ۶۵۰ نفر نیز دُز دوم 
را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده 
رسید،  دُز  و ۵۱۴  هزار  و ۷  میلیون  به ۲۲  کشور  در 
افراد واجد شرایط برای تزریق واکسن حتما در سامانه 

salamat.gov.ir ثبت نام کنند.

توسط »سرلشکر باقری« انجام شد؛

نصب درجه دریاداری فرمانده نیروی دریایی ارتش

تعداد بهبودیافتگان کرونا به سه میلیون ۹۳۲ هزار و ۴۷۲ تن رسید

بهداشت و سلامت

»رئیس اتحادیه واردکنندگان دارو« خبر داد:

20 میلیون دوز فایزر در راه ایران
جدید  گشایش های  از  دارو  واردکنندگان  اتحادیه  رئیس 
در عرصه واردات واکسن به کشور خبر داد، ناصر ریاحی در 
گفت وگویی، با اشاره به برنامه ریزی ویژه و امیدوارکننده دولت 
سیزدهم برای سرعت گرفتن واردات واکسن، توضیح داد: ما 
در اتاق بازرگانی تهران از طریق آقای خوانساری رئیس این 
اتاق با آقای مخبر معاون اول رئیس جمهوری در تماس 
بودیم و ایشان اعلام کردند که نظر دولت بر سرعت گرفتن 
واردات واکسن و افزایش دسترسی مردم به واکسن های تولید 
و تایید شده جهانی است. وی با بیان اینکه بخش خصوصی 
برای پیگیری جدی واردات واکسن به کشور، نیاز به تایید 
مکتوب و رسمی دولت داشت، بیان کرد: در برخی کشورها 
که وزارت بهداشت یا نهاد دولتی ناظر، بر امر واردات نظارت 
نداشته، برخی شرکت ها اقدام به واردات کردند و سپس آن را 
در بازارهای غیر رسمی به فروش رساندند. ما برای آنکه چنین 
اتفاقی در ایران رخ ندهد، هرگونه اقدام برای واردات را منوط 
به مجوز وزارت بهداشت و دولت کردیم و این مسیر تاکنون 

نیز ادامه داشته است.
رئیس  اول  معاون  داد:  ادامه  تهران  بازرگانی  اتاق  عضو 
جمهوری اعلام کرده بودند که در صورت نیاز از طرف شخص 
رئیس جمهوری نیز مجوزی برای این موضوع صادر خواهد 
شد که خوشبختانه دستور اخیر ایشان برای تسهیل در واردات 
واکسن از سوی بخش خصوصی می تواند بسیار راهگشا باشد.
ریاحی در پاسخ به این سوال که در صورت اجرایی شدن دستور 
جدید رئیس جمهوری، چه واکسن هایی امکان ورود به ایران 
دارند؟ توضیح داد: بسیاری از شرکت های بزرگ تولیدکننده 
واکسن در جهان، از قبل در ایران نماینده هایی داشته اند. برای 
مثال نماینده شرکت آسترازنکا در همان زمان اعلام کرد که 
امکان تامین تدریجی تا ۳۰ میلیون دوز واکسن این شرکت 
برای ایران را دارد که تا مجوزهای لازم نهایی شده و روند 
واردات آغاز شود، تاکنون حدود یک میلیون دوز واکسن از این 
طریق به وزارت بهداشت تحویل شده و این روند می تواند ادامه 
یابد. البته این واردات از سوی بخش خصوصی با برنامه اتاق 
برای واردات واکسن و تزریق آن به کارگران و فعالان خطوط 

تولید متفاوت است.
با فایزر مشترکا  او ادامه داد: شرکت بایون تک آلمان که 
واکسنی بر اساس پروتئین ویروس طراحی کردند نیز در ایران 
نماینده داشت و امکان واردات از تولیدات در آلمان وجود 
دارد که در صورت صدور مجوز تا ۲۰ میلیون دوز به ایران وارد 
خواهد شد. نمایندگی بلژیک شرکت جانسون اند جانسون نیز 
در ایران نماینده دارند و از این محل نیز می توان انتظار داشت 
که ۲۰ میلیون دوز واکسن از طریق ساز و کار کواکس به کشور 
برسد و می توان امیدوار بود که تا پیش از پایان سال جاری 
میلادی این واکسن ها در ایران تحویل شده باشند، هر چند 
یک یا دو ماه جابجایی احتمالی با توجه به زمان ثبت سفارش 

ما و پرداخت هزینه واکسن نیز امکان رخ دادن دارد.
به گفته رئیس اتحادیه واردکنندگان دارو، سینوفارم چین 
تنها شرکت واکسن سازی است که در ایران نماینده ندارد اما 
خوشبختانه از طریق هلال احمر با نظم خوبی واکسن های این 

شرکت نیز به ایران رسیده و امیدواریم ادامه پیدا کند.
ریاحی با بیان اینکه در صورت عملیاتی شدن این سیاست ها 
شد،  خواهد  برطرف  واکسیناسیون  حوزه  در  مردم  نگرانی 
خاطرنشان کرد: در صورتی که واردات این واکسن ها سرعت 
بگیرد و در کنار آن تولیدات داخلی نیز در دسترس باشند، 
می توان امیدوار بود با سرعت گرفتن واکسیناسیون در ایران، 
بخشی از نگرانی امروز مردم کاهش یافته و دولت نیز بتواند 

تمرکز خود را بر مسائل و مشکلات اقتصادی قرار دهد.

سید ابراهیم رئیسی روز گذشته در جلسه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت، اتخاذ سازوکارهای مناسب و عملی برای 

توسعه و رونق صادرات غیر نفتی را مورد تاکید قرار داد 
و گفت: باید با اتخاذ سیاست ها و اقدامات 

عملی و تشویقی روند توسعه صادرات غیر 
نفتی و بازگردانی ارز ناشی از صادرات به 

چرخه اقتصادی کشور پیگیری شود.
اتخاذ  لزوم  به  اشاره  با  رئیس جمهور 

موانع  رفع  برای  مناسب  راهکارهای 
موجود در مسیر فعالیت صادرکنندگان و 

تسهیل فعالیت آنان، گفت: باید بگونه ای 
برنامه ریزی و عمل کرد که با 

حذف موانع و دشواری های 
صادرکنندگان،  فعالیت 
برای  لازم  انگیزه های 

توسعه صادرات تقویت شود.
رئیسی شناسایی و برطرف کردن موانع موجود در رفع 
تعهدات ارزی را مورد تاکید قرار داد و اظهارداشت: انجام 
باید  ارزی  اقدامات قضایی برای رفع تعهدات 
تا جایی که  بوده و  راهکار  بعنوان آخرین 
امکان دارد از سازوکار غیر قهری استفاده 

کرد.
رئیسی تصریح کرد: برای کسانی که نسبت 
به رفع تعهدات خود اقدام نکرده اند بجای 
معرفی به دادگاه باید از موارد جایگزین استفاده 
کرد، مگر در مواردی که تخلف 
آشکاری انجام شده باشد.

اخذ  نظارت و  رئیسی 
معتبر  تضامین 
یکی  بعنوان  را 

الزام به اجرای تعهدات ارزی مورد اشاره  از راهکارهای 
اندازی سامانه ای، بطور  راه  با  قرارداد و گفت: می توان 
انجام داد و در  این راستا  را در  دقیق نظارت های لازم 
کنار آن با اخذ ضمانت های جدی و موثق،  صادر کننده 
را بدون نیاز به استفاده از پیگیری های قضایی، ملزم به 

رفع تعهدات کرد.
بعضا  متاسفانه  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
ها  بانک  در  معتبر  وثیقه  اخذ  و  دقیق  اعتبارسنجی 
اخذ  و  دقیق  اعتبارسنجی  گفت:  نمی شود،   انجام 
بعنوان  می تواند  تعهدات،  با  متناسب  تضامین 
سازوکار و راهکاری مناسب برای انجام تعهدات ارزی 

مورد استفاده قرار بگیرد.
در این جلسه، بانک مرکزی گزارشی از عملکرد حوزه صادرات 
و میزان رفع تعهدات ارزی و اقدامات انجام شده در این 

راستا ارائه کرد.

»رئیس جمهور« در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت:

اقدامات تشویقی برای توسعه صادرات و بازگردانی ارز ناشی از آن پیگیری شود

دولت 

دفاعی و امنيتی

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید حسن رضا گودرزی و پدر و مادرشان را گرامی میدارد
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یکم شهریور ماه، بزرگداشت  »بوعلی سینا«اجتماعی
 و روز پزشک خجسته باد

فرهاد منتصرکوهساری معاون بندری سازمان بنادر و دریا 
نوردی با بیان اینکه در حال حاضر ۴ میلیون و ۵۶۸ هزار 
تن کالای اساسی در بنادر کشور داریم، گفت: ۲۴ فروند 
کشتی در حال تخلیه کالا هستند که حجم این کالا های 

تخلیه شده حدود ۴۵۸ هزار تن است.
او ادامه داد: همچنین ۲۵ فروند کشتی هم در لنگرگاه ها 
در حال انجام فعالیت اسنادی خود هستند که در مجموع 

به حدود یک میلیون و ۸۵ هزار تن می رسد.
بنادر اظهار کرد: در مجموع کل  معاون بندری سازمان 
از جمله کالا های  بنادر کشور  در  ما  موجودی کالا های 
تخلیه شده و کالا های پای اسکله به ۶ میلیون و ۱۱۰ هزار 

تن می رسد.
منتصر کوهساری بیان کرد: بیشترین حجم کالای تخلیه 
شده مربوط است به بندر امام خمینی)ره( که تاکنون ۳ 

میلیون و ۳۴۷ هزار تن کالا در آن تخلیه شده است.
او با بیان اینکه در بندر شهید رجایی هم تاکنون ۴۵۸ هزار 
تن کالا تخلیه شده است که در رتبه دوم قرار دارد، افزود: در 
بندر امیر آباد هم تاکنون ۳۰۱ هزار تن کالا و در بندر نوشهر 
هم ۱۶۸ هزار تن کالا تخلیه شده که بخش عمده ای از این 

کالا ها مربوط به کالای اساسی است.

منتصر کوهساری همچنین از آغاز ترانزیت کالا و انجام 
عملیات تخلیه و بارگیری کالا در بندر چابهار  با کشور 
افغانستان هم خبر داد و گفت: با توجه به ایجاد روند ثبات 
در کشور افغانستان هم اکنون عملیات تخلیه و بارگیری 

کالا در این بندر هم آغاز شده است.
معاون بندری سازمان بنادر و دریا نوردی یادآور شد: از 
حدود ۱۰ روز پیش بندر آستارا هم به عنوان بندر تخلیه 
کالای اساسی به مجموع بنادر کالای اساسی اضافه شده 
که تاکنون ۱۵ هزار تن کالای اساسی در این بندر تخلیه و 

بارگیری شده است.
منتصر کوهساری اظهار کرد: اضافه شدن این بندر نقش 
بسیار مهمی در افزایش سرعت تخلیه و بارگیری کالای 
اساسی دارد و از سوی دیگر در قیمت تمام شده کالای 

اساسی برای این منطقه بسیار مهم و موثر است.
او همچنین در خصوص آخرین کالای وارد شده در کشور 
هم گفت: واردات ذرت به میزان یک میلیون و ۵۰۷ هزار 
تن، سویا ۸۵۰ هزار تن، روغن خام ۵۹۷ هزار تن از جمله 
بیشترین کالا هایی هستند که تاکنون توسط بنادر کشور 

وارد شده اند.
براساس این گزارش در حال حاضر ۳ فروند کشتی و ۳ 

فروند کشتی اقیانوس پیما حامل روغن خوراکی به بندرگاه 
امام خمینی)ره( رسید و مجموع محموله های روغن حدود 
۱۰۲ هزار است که به تدریج از کشتی ها تخلیه خواهد شد.

گفتنی است، طبق اعلام سازمان بنادر و دریا نوردی روند 
واردات پایدار و مستمر روغن خام خوراکی از بندر امام 
خمینی)ره( با هدف تامین نیاز های داخلی کشور ادامه 

خواهد یافت.

»معاون بندری سازمان بنادر و دریا نوردی« مطرح کرد:

موجودی کالاهای اساسی در بنادر کشور به بیش از ۶ میلیون تن رسید

جامعه

»رییس کل دادگستری استان هرمزگان« 
خبر داد:

کارمندی که از بیمارستان داروی 
کرونا می دزدید، بازداشت شد

از  یکی  گفت:  هرمزگان  استان  دادگستری  کل  رییس 
کارمندان بیمارستان شهید محمدی بندرعباس دستگیر و 
مقدار قابل توجهی داروی درمان کرونا از منزل وی کشف 
شد، علی صالحی افزود: پس از اخبار دریافتی از شهروندان 
بندرعباسی مبنی بر اینکه یکی از کارمندان بیمارستان شهید 
محمدی بندرعباس، به صورت غیرقانونی و خارج از چرخه 
توزیع، اقدام به فروش داروهای درمان کرونا در بازار آزاد 
می کند، با توجه به اهمیت موضوع و کمبود این داروها 
در مراکز درمانی استان و سراسر کشور، به دادستان عمومی 
و انقلاب بندرعباس مأموریت داده شد موضوع را بررسی و 

متهم را شناسایی کند.
وی ادامه داد: در نتیجه اقدام قضایی و به دستور دادستان 
امنیت  پلیس  مأموران  بندرعباس،  انقلاب  و  عمومی 
اطلاعات و امنیت عمومی استان هرمزگان، با رصد دقیق 
و لحظه به لحظه فعالیت های متهم، موفق شدند محل 

نگهداری داروهای درمان کرونا را شناسایی نمایند.
رییس کل دادگستری استان  اضافه کرد: با هماهنگی مقام 
قضایی در بازرسی از منزل متهم، مقدار قابل توجهی انواع 
داروی درمان کرونا به ویژه رمدسیویر کشف و ضبط شد، 
به گفته صالحی در تحقیقات مشخص شد نامبرده داروها 
را به چند برابر قیمت واقعی در سطح شهر به فروش می 

رسانده است.

»رئیس پلیس پیشگیری تهران بزرگ« خبر داد:
بازداشت بازرس قلابی داروخانه ها

سرهنگ جلیل موقوفه ای رئیس پلیس پیشگیری تهران 
اینکه  ادعای  با  که  داد  خبر  خانمی  دستگیری  از  بزرگ 
بازرس وزرات بهداشت است  از ۳ داروخانه ۱۰ میلیارد ریال 

کلاهبرداری کرده بود. 
فوق  خبر  جزئیات  تشریح  در  ای  موقوفه  سرهنگ   
اظهارداشت: روز گذشته یکی از متصدیان داروخانه ای در 
محدوده خیابان ابوذر با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ تماس 
و اعلام کرد که خانمی به محل داروخانه مراجعه کرده و 
مدعی است بازرس وزارت بهداشت است و قصد بازرسی از 
داروخانه را دارد ولی به بهانه های مختلف پیشنهاد پرداخت 

پول می دهد.
وی با بیان اینکه بلافاصله اکیپی از ماموران کلانتری ۱۶۱ 
ابوذر برای بررسی موضوع به نشانی اعلامی اعزام شد، ادامه 
داد: در بررسی های پلیسی مشخص شد که مدارک همراه 

این خانم جعلی بوده و بازرس وزارت بهداشت نیست.
برای  متهم  کرد:  تصریح  تهران  پیشگیری  پلیس  رئیس 
تحقیقات تکمیلی به کلانتری ابوذر منتقل شد و به ۳ فقره 
اخاذی به همین شیوه از متصدیان داروخانه ها اعتراف کرد، 
سرهنگ موقوفه ای با بیان اینکه با تلاش پلیس هر سه 
مالباخته شناسایی شدند خاطرنشان کرد: کارشناسان ارزش 
ریالی کلاهبرداری ها را ۱۰ میلیارد ریال اعلام کرده اند، متهم 
با دستور قضائی برای کشف سایر جرایم مشابه در اختیار 

پلیس آگاهی تهران قرار گرفت.

بهرحال لیگ بیستم هم به بدترین شکل ممکن برای آبی ها 
به پایان رسید و کم کم استقلالی ها برای رویارویی با 

الهلال متمول و لیگِ بیست و یکم آماده می شوند، 
اندک افرادی وجود دارند، که از حواشی درون 
باشگاهیِ آبی ها، در چند سال اخیر باخبر نباشند، 
استقلالی ها،  باطل  چرخه  این  ادامه  طی  در 
مدیریت فعلی باشگاه ارتباطِ چندان مساعدی با 
اعضای تیم ندارند و این موضوع حواشی بسیاری 

را برای استقلالی ها به وجود آورده است.
پس از پایانِ فینال حذفی و از دست رفتن جام 
از کفِ آبی ها، استقلالی ها بازهم با چالش های 

اینبار،  اما  شدند  روبه رو  متعددی 
در  مجیدی  فرهاد  که  صحبت هایی 

است،  داده  انجام  اخیر  اوقات 
نشانگرِ این است که سرمربی 

جوان آبی ها، برای رسیدن 
با  فعلا  اهدافش،  به 
مدیران باشگاه در حالت 
صلح به سر می برد و با 
تعامل به دنبال تحقق 
با استقلال  اهدافش 
و رسیدن به موفقیت 
است، اما نکته جالب 
که  آنجاست  ماجرا 
پس از تغییر رویکرد 
به  نسبت  فرهاد 
حالا  آبی ها،  مدیران 
موقعیتی  در  فرهاد 

قرار گرفته است که مخالفانِ جدی تری نسبت به قبل دارد.
این افراد کسانی هستند که مخالفانِ اصلی حضور مددی در 
استقلال بودند و پشتِ نام فرهاد مجیدی، روبه روی مددی 
قرار گرفته بودند، اما حالا با اتحاد موقت فرهاد و مددی 
برای موفقیت در نقل و انتقالات، حالا به دنبالِ زمین زدن 

فرهاد مجیدی هستند.
همان متحدانِ دیروز فرهاد و مخالفانِ همیشگی مددی 
که حالا با بهبود روابط مجیدی و مددی، با یک تغییر 
جهتی غیرقابل تصور، جنگِ خود را با فرهاد 
آغاز کرده اند و برای حذفِ او، شمشیر را 
از رو بسته اند، حال با این اوصاف 
تعداد مخالفانِ مجیدی بیش از 
قبل شده است و جمیع مخالفانِ 
پروپاقرص آقای سرمربی، به چند 

دسته تقسیم شده اند.
گروه اول، آن دسته از مخالفانی 
است که به دنبال تغییر کادرفنی 
استقلال هستند، که به هر نحوی 
که شده، یا گزینه مدنظر خود را به 
نیمکت آبی ها نزدیک کنند و یا خود 
نیمکت  روی  نشستن  به  مفتخر 
افراد  این  شوند،  استقلال 
برای  خاصی  علاقه  
از هیچ  و  دارند  بودن 
رسیدن  برای  تلاشی 
به اهدافشان اغماض 
نمی  کنند، اما باتوجه 
تعداد  اینکه  به 
استقلالی  مربیانِ 
برتر  لیگ  در  چه 
سطحِ  در  چه  و 
دسته  لیگِ 
بسیار  یک، 
توجه  قابل 
این  است، 
در  افراد 

برهه ای یا خود سرمربی استقلال بوده اند یا به عنوان دستیار 
در این تیم فعالیت می کردند، همین موضوع موجب شده، 
بسیاری از این افراد بر این باور باشند که لعل گمشده 
نیمکت استقلال آن ها هستند و می توانند روی نیمکت 
آبی ها معجزه کنند، گرچه این موضوع تنها به داخل ایران 
بازنمی گردد و در خارج از کشور هم هستند از پیشکسوتانی 
که در خیالِ خود، می توانند منجیِ نجاتِ آبی ها از ظلماتِ 
موجود باشند، همین موضوع سالیانِ مدیدی است که بلای 
جان آبی ها شده و توانِ جان گرفتن را از استقلالی ها گرفته 

است.
گروه دوم، همین افرادی هستند که به تازگی جنگ را با 
مجیدی آغاز کرده اند، این افراد مدت ها با روی کارآمدن 
شدت  به  استقلال  مدیرعاملی  سمت  در  مددی  احمد 
مخالف بودند و از بعد از آمدنِ مددی، از اختلافِ فرهاد 
مجیدی و احمد مددی سوءاستفاده کردند و پشتِ نامِ 
فرهاد، پرچم مبارزه با مددی را علم کردند، این افراد حالا 
پس از اتحاد موقت مجیدی و مددی، به مخالفانِ سطح 
یک، سرمربی استقلال تبدیل شده اند و حسابی پایِ کارِ 
به حاشیه کشاندن استقلال و فرهاد ایستاده اند، اینجا بود 
که برای هواداران استقلال روشن شد که دعوای آن ها با 
مددی، جنگ میز و صندلی مدیریت بوده و نه منافع باشگاه 

استقلال!
باری؛ استقلال فعلا در صلح به سر می برد، کم کم فعالیت 
نقل و انتقالاتی آبی ها آغاز شده و تمدیدی ها هم تقریبا به 
توافق برای ادامه همکاری رسیده اند، بهرحال بازهم در این 
مواقع، نقش هواداران استقلال بسیار پررنگ است، استقلال 
در برهه حساسی قرار دارد، که هیچ چیز جز اتحاد مدیریت 

و کادرفنی نمی تواند، آبی ها را در ریل موفقیت قرار دهد. 
حال باید دید شرایط استقلال در آینده چه خواهد شد، 
آینده ای که می تواند سرنوشت فرهاد در نیمکت استقلال 
را رقم بزند، فرهاد مجیدی فعلا صلح را برای موفقیت 
پذیرفته اما می داند هر اتفاقی که در لیگ بیست و یکم 
برای استقلال رخ دهد، می توانند شرایط او را هم تغییر 
دهد، موفقیت، سال ها ماندن او را روی نیمکت تضمین 
می کند و ناکامی می تواند پایانی بر رویای شیرین فرهاد 

روی نیمکت استقلال باشد.

اتحاد رمز موفقیت؛

»فرهاد« و چالشِ بیست و یکم!

دریچه ورزشی 

اقتصاد

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار
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ارسلان زارع استاندار گیلان در جلسه ستاد استانی مدیریت 
کرونا گیلان با اشاره به اول شهریور و روز پزشک، اظهار کرد: 
در ۱۸ ماه گذشته کادر درمان و نظام سلامت برای مقابله 
با کرونا از جان خود نیز گذشتند، وی در ادامه به همراهی 
و مشارکت خوب مردم و اصناف در اجرای محدودیت های 
جدید اشاره کرد و افزود: قطعاً مقابله و کنترل ویروس کرونا 

بدون مشارکت شهروندان و اصناف ممکن نخواهد بود.
استاندار گیلان با بیان اینکه بر اساس گزارش ها اجرای 
محدودیت های جدید با ۸۰ درصد موفقیت در ممانعت 

از ترددهای بین استانی همراه بوده است، گفت: اولویت 
دولت به حفظ سلامت مردم و جلوگیری از ایجاد مشکل 
در کسب و کارها است. وی با اشاره به درخواست وزارت 
بهداشت برای ادامه منع فعالیت برخی گروه های شغلی، 
اضافه کرد: محدودیت تردد بین استانی و تعطیلی برخی 
مشاغل همانند تالارهای پذیرایی، استخرهای سرپوشیده، 
باشگاه های بدنسازی، شهربازی و باغ وحش ها، سالن های 
سینما و تئاتر، نمایشگاه های عمومی و تخصصی ادامه 
دارد. زارع در ادامه بر ضرورت اهتمام فرمانداران، مدیران 

مرتبط همچون دانشگاه علوم پزشکی و نیروی انتظامی 
برای اجرای مصوبات با همراهی مؤثر اصناف تأکید کرد و 
تصریح کرد: شهروندان نیز باید با جدیت بیشتری در زمینه 

رعایت پروتکل های بهداشتی داشته باشند.
وی با اشاره به وجود برخی کاستی ها در مراکز واکسیناسیون 
علوم  می رود  انتظار  کرد:  اظهار  رشت،  شهر  در  ویژه  به 
پزشکی با توزیع درست واکسن در مراکز پیش بینی شده 
این مشکل را حل و در تزریق دُز دوم واکسن نیز شرایط 

مطلوب تر فراهم کند.

»استاندار گیلان« مطرح کرد؛

ادامه تعطیلی های کرونایی برخی گروه های شغلی در گیلان

استان ها
خداحافظی با ایدز فرا رسیده است؟!

واکسن اچ آی وی شرکت مدرنا که همانند واکسن کرونای این شرکت بر پایه mRNA ساخته شده است، این 
هفته به طور رسمی وارد مرحله آزمایشات انسانی خود می شود. به گزارش از آی ای، طبق آخرین ارسال گزارش 
به بخش ثبت کارآزمایی های بالینی موسسه ملی سلامت ایالات متحده، شرکت مدرنا)Moderna( آزمایشات 

انسانی واکسن HIV آزمایشی مبتنی بر mRNA خود را این هفته آغاز می کند.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز گفت: با توجه به آخرین 
تصمیم ستاد ملی کرونا، سال تحصیلی جدید از ابتدای 
مهر آغاز خواهد شد، اما آموزش حضوری تا فراهم شدن 

شرایط بهداشتی مقرر به تعویق خواهد افتاد.
سالار قاسمی با اشاره به آخرین وضعیت واکسیناسیون 
فرهنگیان البرز اظهار کرد: تا کنون حدود ۲۵ هزار نفر 
استان  رسمی  دبیران  شامل  اغلب  که  آموزشی  ازکادر 

هستند در مقابل ویروس کرونا واکسینه شده اند.
وی ادامه داد: در مجموع ۳۳ هزار نفر در مجموعه آموزش 
غیرانتفاعی،  مدارس  دبیران  شامل  استان  پرورش  و 
دولتی، کارکنان و ... باید در مقابل این ویروس واکسینه 
شوند که تا کنون واکسیناسیون ۲۵ هزار نفر از آنها انجام 

شده است.
وی در پاسخ به اینکه آیا برنامه ای برای واکسیناسیون 
دانش آموزان استان وجود دارد، گفت: هنوز واکسنی که 
برای تزریق به افراد زیر ۱۸ سال مناسب باشد معرفی نشده 

و به همین دلیل فعلاً در این خصوص برنامه ای نداریم.
تصمیم  بالاخره  اینکه  به  پاسخ  در  ادامه  در  قاسمی 
آموزان  دانش  فیزیکی  حضور  خصوص  در  نهایی 
خیر،  یا  گرفته شده  مهر  اول  در  درس  در کلاس های 
روئسای  جلسه  در  جمهور  رئیس  گفته  طبق  گفت:  
ابتدا  بنا شده  کمیته های تخصصی ستاد ملی کرونا، 
تمام شرایط و زیرساخت های بهداشتی ضروری، نظیر 
تامین استانداردهای مطلوب سرویس های بهداشتی در 
مدارس، ایجاد امکان رعایت حداقل تراکم در کلاس های 
درس، تهویه کلاس ها، واکسیناسیون معلمان و کادر 
اداری، واکسیناسیون والدین دانش آموزان و در صورت 
تامین واکسن، واکسینه کردن آن دسته از دانش آموزان 
و  انجام  هستند،  زمینه ای  بیماری های  دارای  که 
درس  کلاس های  حضوری  شدن  دایر  درباره  سپس 

تصمیم گیری شود.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز توضیح داد: با توجه به 

آخرین تصمیم ستاد ملی کرونا، سال تحصیلی جدید از 
ابتدای مهر آغاز خواهد شد، اما آموزش حضوری تا فراهم 

شدن شرایط بهداشتی مقرر به تعویق خواهد افتاد.

»مدیرکل آموزش و پرورش البرز« مطرح کرد:

آموزش حضوری تا فراهم شدن شرایط بهداشتی مقرر به تعویق خواهد افتاد

البرز

عضو هیات مدیره انجمن داروسازان ایران گفت: در حال 
حاضر با توجه به اعمال تحریم های ظالمانه، گاه در تهیه 
ایران مشکل داریم که  تولید دارو در  برای  اولیه  مواد 
موجب می شود در تولید و تهیه برخی داروهای خاص، 
مشکل وجود داشته باشد بنابراین پزشکان باید به بیمار 
این اطمینان را بدهند که اگر دارویی وجود نداشت و 
دارویی با نام دیگری تجویز شد، تنها برند و اسم دارو 

متفاوت است.
دکتر محمد خلیلی در خصوص نبود برخی اقلام دارویی 
در داروخانه ها، اظهار کرد: مساله ای که در این خصوص 
می شود  موجب  مساله  این  و  است  برندسازی  داریم، 

هر شرکتی، دارو را به اسم برند خود توزیع کند بنابراین 
ممکن است بر اثر تجربه دیگر پزشکان یا تبلیغات، یک 
پزشک تاکید کند که بیمار حتما این برند را تهیه کند که 

در تهیه دارو مشکلاتی ایجاد می کند.
وی افزود: در حال حاضر با توجه به اعمال تحریم های 
ظالمانه، گاه در تهیه مواد اولیه برای تولید دارو در ایران 
مشکل داریم که موجب می شود در تولید و تهیه برخی 
بنابراین  باشد  داشته  وجود  مشکل  خاص،  داروهای 
اگر  که  بدهند  را  اطمینان  این  بیمار  به  باید  پزشکان 
دارویی وجود نداشت و دارویی با نام دیگری تجویز شد، 

تنها برند و اسم دارو متفاوت است.
خلیلی بیان کرد: در حال حاضر میزان داروهای موجود 
در آبادان نسبت به جمعیت، بسیار بیشتر از سهمیه 
شهرهای دیگر کشور است. هر چند نمی توان به این 

شرایط نمره ۱۰۰ داد اما می توان نمره ۷۵ تا ۸۰ داد.
وی افزود: با پیگیری های انجام شده، سهمیه داروی 
دانشگاه علوم پزشکی آبادان از سهمیه کل خوزستان، 
از ۸ درصد در سال گذشته به ۱۲ درصد رسیده است که 
رقم بسیار بزرگی است. میزان تولید و واردات داروی 
اکتمرا در ایران ۷۰ هزار عدد است که اگر این عدد را 
نسبت به جمعیت ۸۵ میلیونی تقسیم کنیم، سهمیه 
این دانشگاه ۲۵۰ تا ۲۸۰ عدد است. در مردادماه تقریبا 
دو برابر میانگین کشوری سهمیه گرفتیم اما با توجه 
باید مدیریت شود. در  به نیاز بالا، مصرف این دارو 
حال حاضر در ۱۵ استان حتی یک عدد داروی اکتمرا 

ندارند.
عضو هیات مدیره انجمن داروسازان ایران با اشاره به 
هزینه های درمان یک بیمار مبتلا به کرونا، بیان کرد: 
هزینه داروهای روتین برای درمان افراد دارای علامت، 
شاید به ۱۰۰ هزار تومان نرسد. درمان ویروسی ۵۰۰ هزار 
تومان تا یک میلیون تومان هزینه دارد اما در صورت 
تجویز دو دوز اکتمرا، بیمار باید حدود ۵ میلیون تومان 

هزینه کند.
ویژه  به  همراهان  و  بیماران  ازدحام  خصوص  در  وی 
در داروخانه ها و مطب ها، گفت: همه گیری شایع شده 
است بنابراین تعداد مراجعه کنندگان نیز افزوده شده و 
سر ریز آن به آزمایشگاه، رادیولوژی یا داروخانه است. 
در  اما  بود  دقیقه  تا چهار  نسخه پیچی سه  زمان  قبلا 
روند نسخه پیچی الکترونیکی، به دلیل ضعف سیستم 
نرم افزاری سازمان های بیمه گر، در ۱۰ تا ۱۵ دقیقه تنها 

می توانیم یک نسخه را ثبت کنیم.
بیمه گر  سازمان های  اعتراض،  وجود  با  افزود:  خلیلی 
اصرار به ادامه این کار دارند بنابراین بیماران باید محل را 
ترک کنند و پس از تماس داروخانه، برای دریافت دارو 

مراجعه کنند.
این داروساز که در یک برنامه رادیویی صحبت می کرد، 
گفت: در این شرایط، داروسازان باید هر مراجعه کننده با 
هر علامت غیرعادی را به پزشک ارجاع دهند و پس از 
اعلام عدم ابتلای فرد به کرونا، درمان OTC )فروش دارو 

بدون نسخه( را انجام دهند.

»عضو هیات مدیره انجمن داروسازان ایران« مطرح کرد:

دو دوز داروی کرونا، چند؟

خوزستان

گیلان

»رئیس بخش عفونی بیمارستان
 امام  رضا)ع( مشهد« تشریح کرد:
مدت قرنطینه کرونای دلتا

 1۸ تا 21 روز است
رزیتا خداشاهی رئیس بخش عفونی بیمارستان امام  رضا)ع( 
مشهد گفت: به دلیل بالا بودن قدرت سرایت کرونای دلتا، 
مدت زمان قرنطین این سویه از کرونا بیشتر از سویه قبلی 
است. در واقع مدت زمان قرنطینه کرونای قبلی ۱۰ تا ۱۴ 
روز بود ولی مدت زمان قرنطینه کرونای دلتا ۱۸ تا ۲۱ روز 
است. دوران قرنطینه کرونای دلتا از روز پیدا شدن علائم 

شروع می شود.
او در پاسخ به این سوال که افرادی که علائم کرونا در 
آن ها بعد از ۲۱ روز هم ادامه داشته، آیا باید همچنان 
در قرنطینه بمانند، افزود: این مورد بستگی به این دارد 
که علائم چه باشد؛ هنگامی که فردی درگیری ریه دارد 
و ۲۱ روز از آن می گذرد، ممکن است پس از این مدت 
و تا یک ماه به تک سرفه  و بی حالی دچار باشد ولی بعد 
بدن وی  در  کرونا  بیماری  فعال  نباید علائم  روز   ۲۱ از 
است  افرادی  مورد  در  این موضوع  البته  مشاهده شود. 
که درمان شده اند. ممکن است فردی در خانه اش باشد 
و تا ۱۰ روز علائم داشته باشد و هیچ درمانی هم انجام 
ندهد اما ضعف و بی حالی  در وی همچنان باقی بماند. 
به همین دلیل منظور از درمان، درمانی است که توسط 

پزشک انجام شود.
رئیس بخش عفونی بیمارستان امام  رضا)ع( مشهد در مورد 
از تزریق دز  از تزریق واکسن ادامه داد: پس  ایمنی پس 
اول واکسن کرونا قدرت سیستم ایمنی بدن کاهش پیدا 
نمی کند. هیچکدام از واکسن ها عوارض خاصی نداشته  و 
اگر عوارضی هم بوده، مثل واکسن های معمول دیگر مانند 
آنفلوآنزا بوده است. کسانی بوده اند که دز اول واکسن را 
به کرونا مبتلا شدند. چنین  باز هم  اما  دریافت کرده اند 
مساله ای ربطی به تزریق واکسن ندارد. این افراد کسانی 
دریافت  با  و  داشته اند  را  کرونا  خفیف  علائم  که  بودند 
داده  نشان  را  کرونا خود  روز علائم  از چند  بعد  واکسن، 
است و روزی که واکسن زدند ناقل و بی علامت به حساب 

می آمده اند.
خداشاهی بیان کرد: بعد از تزریق دز اول واکسن ایمنی 
کامل در بدن ایجاد نمی شود؛ شاید ایمنی پس از تزریق دز 
اول در حد ۳۰ درصد باشد. به همین دلیل روی ایمنی دز 
اول نمی توان حساب کرد و باید حتما ۲ دز واکسن تزریق 

شود تا ایمنی لازم به دست آید.
او تصریح کرد: باید توجه داشت هدف از واکسیناسیون این 
نیست که فرد دچار بیماری کرونا نشود بلکه هدف این است 
که اگر فرد مبتلا به کرونا شد، این بیماری منجر به مرگ 
وی نشود یا بستری ICU نداشته باشد. ممکن است فرد بعد 
از تزریق واکسن ناقل بدون علامت باشد و علائم خفیفی 
پیدا کند و درمان شود. در واقع هدف از واکسیناسیون این 
نیست که فرد بعد از دریافت آن دچار بیماری نشود بلکه 
هدف این است که فرد در صورت ابتلا بستری نشود و نوع 

شدید کرونا را نگیرد.
رئیس بخش عفونی بیمارستان امام  رضا)ع( مشهد تاکید 
کرد: اینکه بعضی از افراد علی رغم تزریق ۲ دز واکسن باز 
هم به کرونا مبتلا می شوند، دلیل بر شکست واکسن نیست 
بلکه با واکسن زدن ابتلا به ویروس کرونا مساله خاصی به 
نظر نمی آید و همانند بیماری آنفلوآنزاست که در جامعه 
خیلی از افراد به آن مبتلا می شوند و این بیماری باعث 

مرگ  کسی نمی شود.
خداشاهی در خصوص زمان مناسب تزریق واکسن برای 
کسانی که مبتلا به کرونا می شوند، اظهار کرد: کسانی که 
به کرونا مبتلا می شوند، باید حداقل ۴ تا ۶ هفته از زمان 
بتوانند واکسن دریافت کنند ولی در  تا  درمانشان بگذرد 
مواردی که کسی علائم خفیفی دارد یا تست PCR شخصی 
مثبت بوده اما علائمی ندارد، چنین شخصی از ۲ هفته 

زودتر هم می تواند واکسن دریافت کند.

خراسان رضوی
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فرهنگی

تازه ترین تولیدات سینمای ایران حکایت از تولید فیلم 
انیمیشن  انگور«،  »فصل  کوتاه  فیلم  »بی مادر«،  بلند 
»سمپاش« و مستند »بعد از این سه ماه ...« حکایت 
دارد، هرچند شیوع کرونا تولید در سینما ایران را به میزان 
قابل توجهی تحت تاثیر قرار داده اما هیچ گاه این چرخه 
متوقف نشده است، حالا و در تازه ترین خبرها به نظر 
می رسد سینمای ایران در تمام حوزه ها از فیلم بلند و 
کوتاه داستانی گرفته تا انیمیشن و مستند آثاری در حال 

تولید دارد.
اما در حوزه فیلم بلند داستانی، خبر پیوستن آناهیتا 
درگاهی به عنوان سومین بازیگر، به فیلم سینمایی بی 
مادر به کارگردانی و نویسندگی سیدمرتضی فاطمی رسانه 
ای شده است، پیش از این حضور امیر آقایی و پژمان 
در نخستین ساخته سینمایی سیدمرتضی  جمشیدی 
فاطمی قطعی شده بود، بی مادر اواخر تابستان در تهران 
کلید می خورد، این فیلم سینمایی که با سرمایه گذاری 
صالح مؤذن زاده و در »کانون فیلم نسیم« تولید می شود، 
برای حضور در چهلمین دوره جشنواره فیلم فجر آماده 

می شود.

»فصل انگور« از راه رسید

فیلم کوتاه داستانی فصل انگور به کارگردانی بهروز خرم 
و تهیه کنندگی امین آذریان، نیز نماینده سینمای کوتاه 
است که حالا آماده نمایش شده است، بهروز خرم به 
همراه الهام نامی نویسنده فیلمنامه، سعید شاهسواری 
تدوین و آرش رمضانی مدیریت تصویربرداری فصل انگور 
را بر عهده داشته اند، در خلاصه داستان این فیلم آمده 
است: »ما قبلا تهران با هم حرف زدیم، من و مامان 

اومدیم اینجا که یکم تنها باشیم ... .«
این فیلم بهار سال جاری در استان گلستان مقابل دوربین 
رفته و پس از طی مراحل فنی، آماده پخش در بازارهای 
جهانی شده است، الهام نامی، بهروز خرم، امیرعلی قنبری 

بازیگران فصل انگور هستند.

»بعد از این سه ماه ...« به صداگذاری رسید

به  ماه...  سه  این  از  بعد  فیلم  هم  مستند  حوزه  در 

نویسندگی و کارگردانی محمد عبدی زاده و تهیه کنندگی 
علی کفراش به مرحله صداگذاری رسیده است.

شدیدترین  از  یکی  مرگبار  و  تلخ  داستان  مستند  این 
همه گیری های جهان را روایت می کند؛ ویروسی نوپدید 
به کشور دیگر منتقل شده و  از کشوری  به سرعت  که 
موجب آلوده شدن و مرگ بسیاری افراد در جهان و از 

جمله ایران می شود.
مستند بعد از این سه ماه ... که در دانشگاه علوم پزشکی 
تهران، دانشگاه علوم پزشکی ایران، دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشتی، بیمارستان های مسیح دانشوری، سینا، 
شهدای تجریش، امام خمینی  )ره(، دکتر شریعتی، روزبه، 
)س(  بهشت زهرا  آرامستان  قم؛  کامکار  یاس،  بهارلو، 
ایران مال و مراکز  نقاهتگاه  و بهشت معصومه )س(، 
مختلف خیریه و گروه های جهادی و... تصویربرداری شده 

توسط امین شریفی صداگذاری می شود.
پانزدهمین  ... متقاضی حضور در  این سه ماه  از  بعد 
جشنواره »سینماحقیقت« شده و در صورت پذیرفته شدن 
از سوی هیات انتخاب برای نخستین بار در این جشنواره 

روی پرده خواهد رفت.

ساخت انیمیشنی با موضوع محیط زیست

در بخش انیمیشن نیز ساخت انیمیشن سمپاش به 
کارگردانی فرنوش عابدی به پایان رسید، این انیمیشن 
کانون  تهیه کنندگی  با  عابدی  فرنوش  کارگردانی  به 
پایان  به  درحالی  نوجوانان  و  کودکان  فکری  پرورش 

رسیده که دغدغه محیط زیستی سازنده اثر با نگاهی به 
تغییرات اقلیمی کره زمین، شاکله اصلی آن را تشکیل 

داده است.
به گفته عابدی، سمپاش از یک تصویر شکل گرفت، در 
حدود ۷ سال پیش ایده اولیه سمپاش با تصویری از یک 
سرباز عجیب و ترسناک شکل گرفت؛ سربازی با ماسک، 
مفهوم یا ایده ای که در بازی های ویدیویی یا فیلم های 

سای فای زیاد دیده شده، ولی با رویکردی متفاوت.
او درباره شکل گیری این انیمیشن توضیح داد: معمولًا 
مهاجم  یا  ویروس  یک  وجود  ماسک،  پوشش  علت 
خطرناک ناشناخته توجیه می شود ولی چه می شود اگر 
کاملاً داستان متفاوت و بالعکس باشد؟ یعنی این بار 
وجود بی خطر گیاهان و ماموریت غیرعادی این ارتش 
در میان  گاز سمی  با کپسول های حاوی  ماسک پوش 

باشد؟
گفت:  نیز  آن  ساخت  تکنیک  درباره  اثر  این  کارگردان 
ویژگی های  و  خاصیت  که  بودیم  تلاش  در  سال ها 
با تکنیک  را  بصری و هنری یک استاپ موشن خوب 
تقریباً  و  کاری سخت  درآمیزیم؛  کامپیوتری  سه بعدی 
غیرممکن. عملاً ما امکانات و سهل بودن کار سه بعدی را 
می خواستیم اما با کیفیت بصری و هنری استاپ موشن. 
بالاخره در سال ۹۶ به این نتیجه مطلوب در کار قبلی مان 
»ملکوت« رسیدیم و البته سعی کردیم در »سمپاش« 
آن را لول آپ کنیم، این انیمیشن در ۹ دقیقه ساخته 

شده است.

از »بی مادر« تا فیلم کوتاه، انیمیشن و مستندی که تولید می شود

نفازولین روی بیماران کرونا چه اثری دارد؟!
مدیر امور دارو و مواد تحت کنترل دانشگاه علوم پزشکی مشهد اعلام کرد: در روزهای اخیر در فضای 
مجازی قطره نفازولین به عنوان داروی کرونا معرفی شده است و متاسفانه تمایل به مصرف این دارو در 
بین مردم افزایش چشمگیری یافته است، این در حالی است که نه تنها این دارو هیچ خاصیت درمانی 

برای بیماری کووید۱۹ ندارند بلکه استفاده زیاد آن خطراتی را نیز به همراه دارد.

»مدیر عامل صندوق هنر« خبر داد:

افزایش پرداختی طرح تکریم
 و کمک مستمری اصحاب

 فرهنگ و هنر
مجدد  افزایش  از  هنر  اعتباری  صندوق  عامل  مدیر 
پرداختی طرح تکریم اهالی فرهنگ، هنر و رسانه خبر داد 
و گفت: به طور متوسط شاهد افزایش ۶ برابری دریافتی 
مشمولان طرح تکریم و ۲.۷ برابری مشمولان طرح کمک 

مستمری طی سه ساله گذشته هستیم.
سیدحسین سیدزاده با اشاره به افزایش مبلغ طرح تکریم 
و کمک مستمری گفت: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
به منظور تکریم هنرمندانی که از سوی شورای ارزشیابی 
 ۱۲۰ تا   ۷۵ مبلغ   ۷۰ دهه  اواخر  در  اند  شده  معرفی 
هزارتومان به هنرمندان پیشکسوت پرداخت می کرد که 
بعد از تأسیس صندوق اعتباری هنر این مهم به صندوق 
واگذار شد. تا سال ۹۷ این مبلغ تغییر چندانی پیدا نکرد 
و با توجه به تورم طی این سال ها، اثر مادی خود را از 

دست داد و با اهداف طرح اولیه فاصله پیدا کرد.
اقدامات صندوق، پرداخت  از  افزود: یکی دیگر  سیدزاده 
از  دلیل  به  که  است  هنرمندانی  به  ماهیانه  مقرری 
کارافتادگی، بیماری یا کهولت سن قادر به تأمین معاش 
نیستند و از محل دیگری نیز حقوق دریافت نمی کنند. 
معرفی  صندوق  به  ارزشیابی  شورای  تأیید  با  افراد  این 
کمک  طرح  در  کنند.  می  دریافت  ماهیانه  مقرری  و 
طرح  این  مشمولان  به  هزارتومان   ۱۵۰ مبلغ  مستمری 

پرداخت می شد.
مدیرعامل صندوق اعتباری هنر اظهار داشت: در سال ۹۷ 
با موافقت وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی مبلغ دریافتی 
ماهانه مشمولان طرح تکریم از ۲۰۰ به ۸۰۰ هزار تومان و 
کمک مستمری ماهانه از ۱۵۰ به ۲۵۰ هزارتومان افزایش 
پرداختی  مبلغ  افزایش  شدن  اجرایی  از  پس  کرد.  پیدا 
اقدامات لازم برای برای اخذ تأییدیه از شورای ارزشیابی 
هنرمندان، نویسندگان و شاعران انجام و فرایند تکمیل 
عضویت افراد واجد شرایط با ارائه مستندات انجام شد. 

به  اشاره  با  هنر  اعتباری  صندوق  مدیره  هیئت  رئیس 
افزایش مجدد مبلغ طرح تکریم و کمک مستمری گفت: 
ای، تصمیم  بودجه  با وجود منابع محدود و مشکلات 
گرفتیم در سالجاری نیز پرداختی ماهیانه دو طرح تکریم 
مبلغ طرح  اساس  براین  دهیم.  افزایش  را  و مستمری 
تکریم از ۸۰۰ به یک میلیون و ۲۰۰ هزارتومان و کمک 

مستمری از ۲۵۰ به ۴۰۰ هزار تومان افزایش یافت.
سیدزاده در پایان تصریح کرد: هنرمندان ممتاز، سرمایه 
حفظ  شوند.  می  محسوب  ما  جامعه  اجتماعی  های 
کرامت آنها بسیار مهم است. هرچند این مبلغ ناچیز است 
اما با توجه به شرایط موجود افزایش آن تنها به پاس 
قدرشناسی از کسانی که است که عمری را در راه بالندگی 

جامعه صرف کردند.

فرهنگ و هنر

رادیو را نمی دانم چون مخاطبش نیستم امیدوارم مثل 
تلویزیون نباشد، ولی تلویزیونِ مملكت ما واقعا در سطح 
یك جعبه جامانده از سطح و كیفیت رسانه ای دنیا است، 
جعبه جامانده ای كه همانند اثاثی كهنه، خانواده ها مجبورند 
در هر نقل مكانی با خود ببرند و در كناری یا حتی بعضی 

به اجبار در انباری خانه جایش دهند.
گفتارها و رفتارهای آدم های درون این كهنه جعبه، كه 
بعضا تبدیل به فسیل شده اند فقط برای مجریان و آدم های 
خودش خنده دار است وگرنه خندیدن و خنداندن مردم 
مخصوصا در شرایط فعلی هنری والا است كه می توان 
گفت، از دست صدا و سیمای ما برنمی آید، البته تعجبی 
هم ندارد میدان دادن به رسانه ای كه از اول پول بی حساب 
و كتاب می بلعد و هیچكس جرات تحقیق و تفحص از این 
سازمان دردانه پرور را ندارد! تخته كردن همه رسانه هایی كه 
علی رغم همه محدودیت ها می توانستند به عنوان رقیب 
تلویزیون باشند، سرانجامش می شود رسانه یكی یكدونه 

صدا و سیما، كه انحصار خبری مملكت را قبضه كرده و 
عاقبت یک دونه هم خل و چل شدن است.

تا جایی كه رسانه ای كه می توانست محور تقویت ارزش های 
ملی و دینی ما باشد فی الحال تبدیل به یک واحد سمعی 
بصری حزبی شده كه بعضی وقت ها كلاس های تقویتی و 

فحاشی به رقیب انتخاباتی و البته میتینگ های تبلیغاتی 
هم دارد.

در برنامه روز عاشورای ساعت ١١ شبكه سه كه مجری آن 
كاظم اقای احمدزاده است، شیخی در وصف شدت تیر 
خوردن حضرت عباس)ع( مقتل خوانی می كند و می گوید: 

تیغی  جوجه  مثل  كه  بود  خورده  تیر  انقدر  »ابوالفضل 
)استغفرالله( شده بود!« مجری دیگرش نیم ساعت قبل 
در برنامه ٣٣ روز می گوید؛ »در جنگ لبنان سربازان اسیر 
اسرائیلی می گفتند اشباح و اجنه را دیده بودند كه به كمک 

حزب الله آمده بودند.«
معروف  مجری  بامدادی،  سیمای  برنامه  در  صبح  اول 
دیگری در حمایت از همكارش همه را حكم به بستن دهان 
می كند و سطح شعور اجتماعی و فرهنگ چاله میدانی  را 
به ترویج در سازمانی كه قرار بود دانشگاه انسان سازی باشد 

را نشان می دهد!
اینها نمونه ای از گاف های نیم روزه رسانه ای است كه در 
دعوت از كارشناس مذهبی، قادر نیست كسی را بیاورد كه 

یك تشبیه مناسب داشته باشد. 
جن  و  جن  دنبال  هنوز  آن  فاخر  مجری  كه  رسانه ای 
بازی است و رسانه ای كه مجریان و حتی صاحب نظران 
مدعوش فرق بین شهامت در بیان حقیقت و بی ادبی 
و شارلاتانی را درک نمی كنند و البته چهل سال است 
از هرگونه پاسخ دادن معاف هستند، چطور می خواهد 
نقش یک سازمان و تشكیلات فرهنگ محور و بنیادین 
را در مسائل اجتماعی ایفاء كند و در مواجهه با غول های 
پول های  و  انرژی  از  زیادی  بخش  كه  جهان  رسانه ای 
كلان نفتی را برای جریان سازی علیه جمهوری اسلامی 
اختصاص داده اند تاب بیاورند، حضرات نشسته بر برج 

سیما این راهش نیست!

سیما، جعبه جامانده!
نخود هر آش!

سینما و تئاتر

سعیدشفیعیان

نویسنده
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انتخابی فقط در یک وزن برگزار می شود؛

رونمایی از چرخه انتصابی
 »محمد بنا« برای رقابت های جهانی

کادر فنی تیم ملی کشتی فرنگی نحوه گزینش کشتی گیران و 
اجرای چرخه ی انتخابی کشتی گیران برای حضور در مسابقات 
جهانی نروژ را اعلام کرد، ملاک این چرخه حضور تمامی 
مدعیان در رقابت های بین المللی جام تختی )تهران(، مدال 
آوران رقابت های قهرمانی آسیا )قزاقستان( و حضور منتخبین 
جام تختی و مسابقات آسیایی در رقابت های جام وهبی امره 
)ترکیه( و کشتی گیران شرکت کننده در المپیک توکیو است.

بر این اساس موارد زیر اعلام می شود:
۱- مقرر شده بود مدال آوران قهرمانی آسیا )قزاقستان( از حضور در 
جام تختی به عنوان مرحله ای از چرخه ی انتخابی معاف باشند.
۲- تمامی موجودیت کشتی فرنگی به جز مدال آوران آسیایی 
و تیم اعزامی به المپیک ملزم به شرکت در جام تختی شدند.

۳- منتخبی جام تختی به اضافه مدال آوران مسابقات آسیایی 
در مسابقات جام وهبی امره ترکیه به عنوان مرحله بعدی 

چرخه انتخابی حضور یابند.
۴- کشتی گیرانی که در جام وهبی امره عملکرد خوبی داشتند 

در وزن خود نسبت به سایر نفرات از اولویت برخوردارند.
۵-  عملکرد کشتی گیران شرکت کننده در المپیک توکیو مورد 
ارزیابی قرار می گیرد، چنانچه از نظر کادر فنی قابل قبول باشد، 
مستقیما عضو تیم ملی در مسابقات جهانی نروژ خواهند بود.
با توجه به طی شدن »چرخه انتخابی تیم ملی« )جام تختی، جام 
وهبی امره، قهرمانی آسیا و المپیک توکیو( و ارزیابی های صورت 

گرفته تصیمات کادر فنی در اوزان مختلف به شرح زیر است:
۵۵ کیلوگرم: با توجه به کسب مدال طلا توسط امیررضا ده 
بزرگی در مسابقات قهرمانی جهان )روسیه( و طی کردن مراحل 
چرخه انتخابی توسط سجاد عباس پور، در مورد این وزن در 

اردوی تاریخ ۱۲ شهریورماه تصمیم گیری خواهد شد.
۶۰ کیلوگرم: در این وزن روز ۳۱ مردادماه سال جاری، مسابقه 

انتخابی به شرح زیر برگزار می شود:
دیدار اول: امید آرامی- پویا ناصرپور

دیدار دوم: برنده دیدار اول با مهدی محسن نژاد
دیدار سوم: برنده دیدار دوم با مهرداد مردانی

)لازم به ذکر است بر اساس چرخه انتخابی مهرداد مردانی 
عملکرد بهتری نسبت به سایر نفرات داشته است(

چرخه  در  عملکرد  اساس  بر  دلخانی  میثم  کیلوگرم:   ۶۳
انتخابی، ملی پوش تیم ایران در جهانی نروژ خواهد بود.

۶۷ کیلوگرم: محمدرضا گرایی با توجه به عملکرد خوب در 
المپیک، ملی پوش این وزن خواهد بود.

۷۲ کیلوگرم: محمدرضا مختاری بر اساس عملکرد در چرخه 
انتخابی، ملی پوش این وزن خواهد بود.

۷۷ کیلوگرم: محمدعلی گرایی با توجه به ارزیابی عملکرد در 
المپیک، ملی پوش این وزن خواهد بود.

با توجه به عملکرد مثبت در  ۸۲ کیلوگرم: پژمان پشتام 
مسابقات قهرمانی آسیا )یکی از مراحل چرخه انتخابی( و 
عملکرد ضعیف سایر مدعیان، ملی پوش این وزن خواهد بود.

چرخه  در  عملکرد  اساس  بر  طاهری  رامین  کیلوگرم:   ۸۷
انتخابی، ملی پوش این وزن خواهد بود.

۹۷ کیلوگرم: محمدهادی ساروی با توجه به عملکرد خوب در 
المپیک، ملی پوش این وزن خواهد بود.

۱۳۰ کیلوگرم: امین میرزازاده با توجه به ارزیابی عملکرد در 
المپیک، ملی پوش این وزن خواهد بود.

با این حساب نفرات اعزامی به مسابقات جهانی نروژ به شرح 
زیر هستند: 

۵۵ کیلوگرم: امیررضا ده بزرگی یا سجاد عباس پور
۶۰ کیلوگرم: نفر اول انتخابی
۶۳ کیلوگرم: میثم دلخانی

۶۷ کیلوگرم: محمدرضا گرایی
۷۷ کیلوگرم: محمدعلی گرایی

۸۲ کیلوگرم: پژمان پشتام
۸۷ کیلوگرم: رامین طاهری

۹۷ کیلوگرم: محمد هادی ساروی
۱۳۰ کیلوگرم: امین میرزازاده

آقای رئیس جمهور محترم، کسی نیست با وجود مسائل 
گرانی، بحران اقتصادی و تحریم و فشارهای معیشتی 
برون مرزی و دلارهایی  به هزينه  سفرهای  ایران،  مردم 
که به ناحق، مدیران به اصطلاح حامی ورزش می گیرند 

رسیدگی کند؟!
سفرهای  اسلامی،  جمهوری  مقدس  نظام  در  اگر 
مسئولان وزارت ورزش و جوانان، کمیته ملی المپیک 
و فدراسیون هایی که هیچ سودی برای ورزش کشورمان 
نداشتند و ندارند و صرفاً برای گردش و تفریح و دریافت 
 ۶۷ همراهان  عنوان  به  بیت المال  از  بی زبان  دلارهای 
ورزشکار، مبادرت به سفر ۱۰ روزه به کشور ژاپن کردند، 
برابر   سه  داشت  لزومی  چه  نیست،  واجبات  از  شرعاً 
ورزشکاران اعزامی، افراد غیر به بازی های المپیک توکیو، 

سفر کنند؟!
آقای رئیس جمهور، آیا اطلاع دارید در سال های اخیر 
چه بر سر ورزشمان آمده است و چه کارهایی در برخی 
از فدراسیون ها از جمله فدراسیون والیبال رخ داده است 
و چه سوءاستفاده هایی از بیت المال شده است؟ جناب 
رئیس جمهور باور بفرمایید معیارها و انتخاب کسانی که 
کمترین تخصصی در والیبال ندارند و با تملق گویی و 
تعریف از رئیس فدراسیون، صاحب پست های کلیدی 
این رشته مردمی شده  اند، تغییر کرده و از هم پاشیده 

شده است!
به لطف  دارد  ایران که علاقه مندان بی شماری  والیبال 
هیچ  گذشته  سال  دو  در  زدنی،  مثال  سوءمدیریتی 
پیشرفتی نداشته که با پسرفت فاحشی هم مواجه بوده 
و در رنکینگ جهانی از رده هشتم به رده دوازدهم سقوط 

کرده است و در بین ۱۲ تیم شرکت کننده رتبه دوازدهم 
را به خود اختصاص داده است.

ولایی،  و  جهادی  رئیس جمهور  جناب 
کل  بازرسان  بفرمائید  دستور 

محاسبات  دیوان  و  کشور 
هزينه هاي میلیاردی و 

اتفاقات اخیر 

فدراسیون والیبال را مورددبررسی قرار دهند تا مشخص 
شود، پول های کلان بیت المال در کجا هدر رفته و صرف 
ریخت و پاش های بی رویه مسئولان فدراسیون والیبال 

ایران شده است. 
جای سئوال ندارد افرادی که در صداوسیمای جمهوری 
اسلامی ایران به عنوان مجری و یا تهیه کننده و برنامه ریز 
شاغل هستند، چرا و با چه مجوزی در این فدراسیون 
به کار گمارده شده اند؟! آن هم در شرایطی که صدها 
کارشناس و پیشکسوت ملی پوش توسط آقای داورزنی 
اند!  شده  خانه نشین  ایران،  والیبال  فدراسیون  رئیس 
تشت رسوایی فدراسیون والیبال از بام افتاده و صدایش 
به گوش همه مردم دوستدار والیبال ایران رسیده، ولی 
هنوز مسئولی پیدا نشده تا شجاعانه با نظارت صحیح 
مانع بسیاری از کج روی های رئیس این فدراسیون شود!

آقای رئیس جمهور، پای منافع و مصالح عمومی در بین 
درستی  به  و  باشد  داشته  ادامه  رویه  این  اگر  و  است 
نظارتی اعمال نشود، هر روز شاهد انحراف بیشتری در 

روند کنونی این فدراسیون خواهیم بود.
چرا وزارت ورزش و جوانان در زمان جناب سلطانی فر 
وزیر برکنار شده ای که خودشان هم جزو مسافران ژاپن 
بودند، نظارتی به عملکرد و انتخاب اشتباه ولادیمیرآلکنو 
مبالغ  دریافت  به  ماه  تنها ۴  برای   سرمربی روسی که 
هنگفتی نائل شد، نداشته است، که باعث سقوط چهار 

پله ای والیبال ایران در رنکینگ جهانی شد؟
به چه دلیل یک فرد بازنشسته ، از پست رئیس فدراسیون 
والیبال به عنوان معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان منصوب شد و چطور موفق شد با ترفند و نیرنگ 
طی دو سال دو رئیس و سرپرست موقت را جایگزین 
خود کند تا پس از برکناری از معاونت وزارت ورزش و 
جوانان مجدداً سکان رهبری فدراسیون را به دست گیرد، 
روی چه مصلحتی جناب سلطانی فر سکوت اختیار کرد 
و قانون منع بکارگيري افراد بازنشسته در راًس مدیران 

فدراسیون ها و حتی هیاُت های ورزشي را نادیده 
قائل  استثناء  داورزنی  آقای  مورد  در  و  انگاشت 

شد؟!
وقتی رئیس فدراسیون و سرپرست تیم ملی والیبال 
خود  اسب  غیرکارشناسی،  سفرهای  برای  کشورمان 
را زین کردند و با صرف میلیون ها دلار از جیب مردم 
ایران  فقط و فقط برای سفر های تفریحی و بی حاصل 
خود به کشورهای اروپایی و روسیه با آبرو و حیثیت 
ایران اسلامی بازی کردند  وزیر و معادن ورزشی ایشان 
کجا بودند؟ نباید مسئولان قضایی و مسئولین نظارتی 
می  تصور  داورزنی  جناب  شدند؟!  می  جویا  را  علت 
کند با بکارگیری مجریان تلویزیونی و افراد سیاسی و 
غیروالیبالی می تواند صدای منتقدین را در گلو خفه کند، 

اما زهی خیال باطل!
شاید آقای داورزنی برای مدت زمان کوتاهی با دورهمی 
این حضرات به ادامه مدیریت خود در فدراسیون ادامه 
دهد و احتمالاً برخی از منتقدین نیز به خاطر میزبانی 
مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان جهان، موقتاً سکوت 
کنند، اما به این حقیقت هم واقف باشند که اصحاب 
رسانه های قسم خورده، به ارزش قلم واقفند و ساکت 
نخواهند نشست تا شما به خیال خام خود هم ببرید 
و هم بدوزید! یقین بدانید که باید در محاکم قضایی 
پاسخگوی اعمال و بازی با احساسات دوستداران والیبال 

ایران باشید. 
تقدیم  با  زودتر  هرچه  است  بهتر  داورزنی  آقای 
استعفا، خود را از این مهلکه رهایی ببخشید و سفره 
خوان یغما را  برچینید و مانند ۲۹ رئیس فدراسیون 
بازنشسته که شخص جنابعالی با حمایت وزیر وقت 
بکارگیری  منع  قانون  بهانه  به  جوانان،  و  ورزش 
در  ورزشي  هیاُت های  و  فدراسیون  در  بازنشستگان 
وداع  والیبال  فدراسیون  با  کردید،  باب  ایران  ورزش 
کنید و با اندوخته های گران خود به کسب و کاسبی 

دیگری بپردازید. 
رئیس  رئیسی،  آقای  از جناب  استمداد  با  را  آخر  کلام 
جمهور محترم و ولائی به پایان می برم و امیدوارم هرچه 
زودتر با انتخاب وزیری کاردان، شایسته و متخصص که 
ورزش  آشنای  درد  و  ورزش  بزرگ  خانواده  از 
مختلف  های  رشته  در  بیمارگونه 
سامان  نابه  وضعیت  به  باشد، 
نیز  والیبال  فدراسیون 
سروسامان ببخشد و 
مسائل  این  به 
خاتمه دهد.

باید به این حال و روز گریست؛

الزامِ ورود نهادهای نظارتی به رخدادهای »فدراسیون والیبال«!
هزینه سفرهای مدیران فدراسیون والیبال از خزانه غیب می رسید؟!

توپ و تور

به چه دلیل یک فرد بازنشسته ، از پست رئیس فدراسیون والیبال به عنوان معاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش و جوانان منصوب شد و چطور موفق شد با ترفند و نیرنگ طی دو سال دو رئیس و سرپرست موقت را جایگزین 

خود کند تا پس از برکناری از معاونت وزارت ورزش و جوانان مجدداً سکان رهبری فدراسیون را به دست گیرد، روی چه 
مصلحتی جناب سلطانی فر سکوت اختیار کرد و قانون منع بکارگيري افراد بازنشسته در راسً مدیران فدراسیون ها و حتی 

هیاتُ های ورزشی را نادیده انگاشت و در مورد آقای داورزنی استثناء قائل شد؟!

اصغرقلندری

نویسندهوروزنامهنگار

عجیب ولی واقعی؛ مسی پیشنهاد جدید دریافت کرد!
نشریه »دیلی میل« انگلیس خبر داد لیونل مسی ابرستاره جدید پاری سن ژرمن هنوز برای تیم جدیدش بازی نکرده پیشنهاد 
جدیدی به دست آورد، طبق گزارش های رسیده دیوید بکام اسطوره انگلیسی و مالک باشگاه اینتر میامی آمریکا با مسی تماس 
برقرار کرده و به او پیشنهاد داده است، مسی به تازگی در انتقالی جنجالی با پاری سن ژرمن قرارداد دوساله امضا کرد. این نشریه 

انگلیسی اعلام کرد این مذاکرات وقتی رخ داد که مسی اخیرا برای خرید آپارتمان لوکس 5 میلیون پوندی به آمریکا رفته بود.
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وزیر امور خارجه در پیامی ویدیوئی با قدردانی از »بزرگواری ها و ورزشی
بنده نوازی های  سخاوتمندانه« ملت ایران و عذرخواهی بخاطر 

»تمامی نارسایی ها و کاستی ها«، از مردم خداحافظی کرد

اسکن کنید

همان طور که گفتیم، انتخاب مهدوی  کیا در بُعد رسانه ای، برای فدراسیون فوتبال اقدامی مثبت 
تلقی می شد، اما به راستی با آنچه از شرایط فوتبال ایران و مدیریت شلم شوربای آن به خاطر داریم، آیا 

انتخاب  فردی که به واسطه دستیاری در تیم زیر ۱۶ ساله های هامبورگ! و حضور چندین ساله اش در 
فوتبال پایه آلمان، هیچ شناختی از بازیکنان زیر 23 سال فوتبال ایران ندارد، انتخاب درستی بود؟

با یک طلا، یک نقره و 5 مدال برنز؛

تیم ملی کشتی فرنگی جوانان 
ایران نایب قهرمان جهان شد

قهرمانی  فرنگی  رقابت های ۵ وزن دوم کشتی  پایان  در 
جوانان جهان ۲۰۲۱ در روسیه، تیم ملی کشتی فرنگی جوانان 
ایران با کسب یک مدال طلای امیررضا ده بزرگی در ۵۵، 
یک نقره سعید اسماعیلی در ۶۰ و ۵ برنز ایمان محمدی 
در ۶۳، محمدحسین آذرم دخت در ۷۷، محمد ناقوسی در 
۸۲، مرتضی القوسی در ۹۷ و امیرمحمد بیات در وزن ۱۳۰ 
کیلوگرم، با ۱۳۰ امتیاز پس از روسیه به عنوان نایب قهرمانی 

جهان رسید و آذربایجان نیز در رده سوم جای گرفت.
در جریان رقابت های روز پایانی و در وزن ۶۰ کیلوگرم، سعید 
اسماعیلی در دور اول با نتیجه ۲ بر ۲  ادموند نازاریان قهرمان 
بزرگسالان اروپا از بلغارستان را مغلوب کرد. وی در دور دوم با 
نتیجه ۸ بر صفر مقابل مرت ایلبارس از ترکیه به پیروزی دست 
یافت و راهی مرحله یک چهارم نهایی شد. اسماعیلی در این 
مرحله با نتیجه ۷ بر ۴ از سد نورسلطان بازاربایف از قزاقستان 
گذشت و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. اسماعیلی در این 
مرحله با نتیجه ۸ بر صفر ارسلان بک سلیم اف از لهستان را 
شکست داد و به دیدار فینال راه یافت. وی در دیدار پایانی با 
نتیجه ۷ بر ۳ مقابل دین ایسلام باماتوف از روسیه مغلوب 

شد و به مدال نقره رسید.
 در وزن ۷۲ کیلوگرم امیر عبدی در دور اول مقابل اوگنی 
بایدوسوف از روسیه با نتیجه ۵ بر ۳ مغلوب شد و با توجه به 
حضور این کشتی گیر در دیدار فینال، عبدی به گروه شانس 
مجدد رفت. وی در این گروه ابتدا با نتیجه ۸ بر صفر لوکا 
مولوبابیچ از کرواسی را مغلوب کرد و در دیدار دوم با نتیجه ۱۰ 
بر صفر  ولادیسلاو یوتوشنکو از اوکراین را از پیش رو برداشت 
و به دیدار رده بندی رفت. وی در دیدار با نتیجه ۹ بر ۶ مقابل 

آتیلا توسماگی از مجارستان مغلوب و پنجم شد.
در وزن ۸۲ کیلوگرم محمد ناقوسی در دور نخست با نتیجه ۹ 
بر ۵ و ضربه فنی فارس قالی از مصر را از پیش رو برداشت. 
وی در دور دوم مقابل مارسل استرکنبورگ از هلند با نتیجه ۸ 
بر صفر مغلوب شد و با توجه به راه یابی این کشتی گیر به 
دیدار فینال، وی نیز به گروه بازنده ها رفت. ناقوسی در این 
گروه ابتدا با نتیجه ۹ بر یک از مقابل آدام گارژیولا از لهستان 
پیروزی شد. وی در مبارزه بعدی با نتیجه ۵ بر صفر مقابل 
امیرخوان سچویف از روسیه به برتری دست یافت و به دیدار 
رده بندی رفت. وی در این دیدار با نتیجه ۱۱ بر ۵ از سد میکیتا 

الیکسیف از اوکراین گذشت و به مدال برنز دست یافت.
در وزن ۹۷ کیلوگرم مرتضی القوسی پس از استراحت در دور 
نخست در دور دوم با نتیجه ۵ بر ۳ مقابل ایگناس بوکاسکاس 
از لیتوانی به پیروزی دست یافت. وی در دور سوم و در مرحله 
یک چهارم نهایی به با نتیجه ۲ بر ۱ هایک خلویان از ارمنستان 
را از پیش رو برداشت و راهی مرحله نیمه نهایی شد. وی در 
این با نتیجه ۱۰ بر یک مغلوب پاول حلینچوک از بلاروس 
شد و به دیدار رده بندی رفت. القوسی در این دیدار به مصاف 
مارکوس وورن از نروژ رفت و با نتبجه ۵ بر ۳ به برتری رسید 
و پنجمین و آخرین مدال برنز کشتی فرنگی جوانان ایران در 

این رقابت ها را بر گردن آویخت.
پیش از این و در جریان رقابت های ۵ وزن نخست نیز، 
امیررضا ده بزرگی، در وزن ۵۵ کیلوگرم صاحب مدال طلا 
شد و ایمان محمدی در ۶۳، محمدحسین آذرم دخت در 
۷۷ و امیرمحمد بیات در وزن ۱۳۰ کیلوگرم نیز صاحب ۳ 

مدال برنز شدند.

قهرمانی جهان

در  خادم«  عزیزی  »شهاب الدین  کارآمدن  روی  از  پس 
فدراسیون فوتبال، باتوجه به انتصاب های متعدد و دور از 
انتظار و برخی دیگر از اقداماتِ سوء او، موجی گسترده از 
انتقادات نسبت به عملکردِ وی، در قامت ریاست فدراسیون 
فوتبال به راه افتاد، اما با گذشت زمان و قدرت گرفتن 
تیم رسانه ای فدراسیون که از احکامِ صادره جناب رئیس 
بی بهره نبودند، ابهامات انتخابات فدراسیون فوتبال و بعدتر 
انتصاباتِ آقای رئیس، به شکل خارق العاده ای به دست 
فراموشی سپرده شد و هر از گاهی اخبارِ امیدوارکننده ای 
در  ویدئویی  داور  کمک  سیستم  راه اندازی  همچون 
دِل خوش  کارگروه های  تشکیل  و  برتر  لیگ  رقابت های 
کننده، مخابره می شد، تا حواشی گسترده فدراسیون چون 
اختلافات و درگیری های کمیته فوتسال، داستان های نحوه 
پرداخت بدهی ویلموتس و دستیارانش، که در نهایت به باز 
شدن پای شرکت شستا و توقیف ساختمان های فدراسیون 
فوتبال و باشگاه پرسپولیس ختم شد و سهم خواهانِ حکم 
بگیر و... بایکوت شود، که البته تا حدی هم در این عمل 

موفق بودند!
اما یکی از اخبارِ به اصطلاح امیدوارکننده ای که تا حدودی 
توانست نگاه ها را نسبت به فدراسیون مثبت کند، بدون 
شک انتخاب »مهدی مهدوی کیا« به عنوان سرمربی تیم 
ملی امید بود، بهرحال باتوجه به محبوبیت و نگاه ویژه 
رسانه ای که مدت هاست برخی از ستاره های اسبق آن نسل 
طلایی فوتبالمان از آن بهره مند هستند، انتخاب مهدوی کیا 
می توانست به یک دستاورد بسیار خوب و صدالبته کوتاه 

مدت برای فدراسیون فوتبال تبدیل شود.
بهرحال گذشت و چندی پیش با اعلام فدراسیون فوتبال، 
اعضای هیات رئیسه با انتخاب مهدی مهدوی کیا به عنوان 
سرمربی تیم امید موافقت کردند و بعد از آن حسن کامرانی 
فر سرپرست دبیر کلی فدراسیون فوتبال درخصوص هدایت 
تیم ملی امید اعلام کرد؛ »مهدی مهدوی کیا در این باره با 
باشگاه هامبورگ صحبت خواهد کرد و بعد از کسب رضایت 
از باشگاه آلمانی وارد تهران خواهد شد تا با او قرارداد امضاء 

کنیم و کار را با تیم امید شروع کند.«

اما نکته اینجاست که فدراسیون فوتبال باید پنجم مهرماه 
نام 50 بازیکن زیر 2٣ سال را برای شرکت در مسابقات 
مقدماتی قهرمانی زیر 2٣ سال آسیا در شهر دوشنبه برای 
فدراسیون فوتبال آسیا لیست کند و تا به امروز نه تنها این 
اتفاق رخ نداده است، بلکه شرایط مهدی  مهدوی کیا و تیم 

ملی در پُرابهام ترین نقطه ممکن قرار گرفته است.

درحالی که حدود یک ماه تا اعلام لیستِ تیم ملی امید 
باقی مانده، بسیار عجیب است که هنوز هم خبری از مهدی 
مهدوی کیا در دسترس نیست، فدراسیون فوتبال همچنان 
در شکستنِ روزه سکوتش درباره مهدوی کیا و تیم ملی امید 
مقاومت می کند و هنوز هم مشخص نشده که چه زمانی 
قرار است سرمربی جدید تیم ملی امید به تهران سفر کند؟ آیا 
اصلا سرمربی جدید با فدراسیون فوتبال و باشگاه هامبورگ 
به توافق نهایی دست پیدا کرده است؟ تمرینات تیم ملی 
امید چه زمانی آغاز خواهد شد؟ اصلا برنامه ای برای دوران 
آماده سازی تیم ملی امید نگارش شده است؟  تمام این 
پرسش ها ابهاماتی است که باید پاسخ آن را از ساختمان 

اجاره ای فدراسیون فوتبال و ساکن های 
کت و شلواری اش دریابیم که در حال 
حاضر هیچ خبری بنا به »مصلحتِ 

آقایان« در دسترس نیست!

انتخاب  گفتیم،  که  همان طور 
برای  بُعد رسانه ای،  مهدوی  کیا در 
مثبت  اقدامی  فوتبال  فدراسیون 

تلقی می شد، اما به راستی با آنچه از 
شرایط فوتبال ایران و مدیریت 

شلم شوربای آن به خاطر 
داریم، آیا انتخاب 

واسطه  به  که  فردی 
تیم  در  دستیاری 
ساله های   ۱۶ زیر 
حضور  و  هامبورگ! 
در  ساله اش  چندین 
آلمان،  پایه  فوتبال 
از  شناختی  هیچ 
 2٣ زیر  بازیکنان 
ایران  فوتبال  سال 
انتخاب  ندارد، 
درستی بود؟ آیا این 
دست  از  از،  حجم 

دادن زمان برای گرفتنِ موافقت یا رضایت  تیم هامبورگ 
برای همکاری مهدوی کیا و تیم ملی، می ارزید و برای 
فوتبالمان صرف داشت؟ اصلا چه تضمینی برای موفقیت 
مهدوی کیا در تیم ملی امید وجود دارد که باید تا این حد 
فرصت های آماده سازی تیم ملی امید را از دست دهیم؟ 
آیا فدراسیون فوتبال پلن دومی پس منتفی شدن حضور 
مهدوی کیا در تیم ملی امید دارد؟ اصلا اگر مهدوی کیا در 
تیم ملی امید موفق نشود، تاوانِ این مهره سوزی بزرگ را 

چه کسی خواهد داد؟
کیا  آکادمی  اتفاقات  کردن  بازگو  برای  قصدی  حالا 
نداریم، فعلا رای پرونده، بنا بر همان مصلحت برگشته 
و در آینده نزدیک CAS رای نهایی را می دهد، اما جناب 
عزیزی خادم که برای رهایی از انتقادات رقیبِ انتخاباتی  
حکم بگیرهای  همان  سفارش های  با  اسبقش، شخصا 
فدراسیون، مهدی مهدوی کیا را برای هدایت تیم ملی 
از فتح الفتوحش دفاع نمی کند  برگزید، حالا چرا  امید 
و دلایلِ این حجم از هدر دادن فرصت و زمان را شرح 

نمی دهد؟
باری؛ وضعیت تیم پلی امید در شرایط قمر در عقربی قرار 
دارد، اگر مهدوی کیا نتوانسته رضایت باشگاه هامبورگ 
سرمربی  سریعتر  هرچه  است  بهتر  کند،  کسب  را 
جدید تیم ملی امید معرفی شود تا بیش از این با 
سوءمدیریت زمان را از دست ندهیم، البته با وضع 
موجود، گویا بازهم باید خود را برای یک ناکامی دیگر 

در رده های پایه فوتبال آماده کنیم.
 - لبنان  تیم های  با  امید  ملی  تیم  است،  گفتنی 
تاجیکستان و نپال همگروه است و بازی 
های این گروه در شهر دوشنبه 
برگزار می شود. بازی ها در ١١ 
گروه برگزار خواهد شد که 
در پایان تیم های اول 
تیم  چهار  همراه  به 
برتر دوم راهی دور 
شوند  می  نهایی 
ازبکستان  با  تا 
میزبان ١6 تیم 
شرکت کننده در 
دور نهایی بازی 
تشکیل  را  ها 
نهایی  دور  دهند. 
در   2022 سال  در  ها  بازی 

تاشکند برگزار می شود. 

کیا و  امید، روی هوا؛

»فدراسیون فوتبال« مشترکی که در دسترس نیست!

داستان جلد

فوتبال اروپا

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

در هفته اول رقابت های سری آ، یوونتوس و اودینزه به 
مصاف هم رفتند که غیبت کریستیانو رونالدو در ترکیب 
اصلی یوونتوس، هواداران بیانکونری را شوکه کرد. با توجه 
مصدوم نبودن رونالدو، برخی فکر کردند دلیل این نیمکت 

نشینی فنی است اما این گونه نیست.

رونالدو بنا به درخواست خودش مقابل اودینزه نیمکت 
نشین شده زیرا او امیدوار است طی روزهای آینده یک 
راه حل و تیم جدیدی برای ادامه فوتبالش پیدا کند اما 
در حال حاضر یوونتوس هنوز هیچ پیشنهاد رسمی برای 
کریستیانو رونالدو دریافت نکرده است. این اقدام رونالدو 

در حالی است که روز شنبه ماسیمیلیانو الگری سرمربی 
یوونتوس گفته بود رونالدو هیچ درخواستی برای جدایی از 
یووه نداشته است. حالا در کم تر از ده روز مانده به بسته 
شدن پنجره تابستانی نقل و انتقالات، یوونتوس با شوک 

بزرگی روبرو شده است.

ستاره پرتغالی امیدوار به یافتن تیمی جدید؛

دلیل نیمکت نشینی رونالدو در بازی با اودینزه چیست؟
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با »جریان تحریف« و سیاه  بخاطر مقابله  مدت هاست 
نمایی و ناامیدی، سعی و تلاش خود را در کنار نقدهای 
سازنده و گزنده به مسئولان خاطی بر حمایت و تشویق و 
تشجیع مسئولان خادم و حامی مردم هم گذاشته ام و هر 
مقدار که قلم خود را چون شمشیر صیقلی و بران به سوی 
مسئولان بی کفایت گرفته ام، اگر مسئولی در تراز خدمت 
انقلابی و جهادی یافته ام، با جوهر قلم و بنا بر جوهره 
رسالت روزنامه نگاری، بزرگش داشته ام و بر دست گرفته 
ام و تا مردم کشورم بدانند اگر ایراد و اشکالی و سیاهی 
هست در عین حال کاربلدی و بزرگی و خدمت و سپیدی 
هم کم نیست و در چنین هنگامه ای هنوز برای ناامیدی 
مفری نیست وقتی چنین انسان هایی قدر جایگاه خدمت 
به مردم این ملک را می دانند. اما ظاهرا این کافی نبوده و 
حالا باید در کنار اینکه وصفش رفت جبهه جدیدی باز کنم 
در مقابل سیاه دلان و سیاه نمایانی که قلمشان در خدمت 
»جریان تحریف« و ناامیدسازی مردم است و سعی دارند 
حتی اگر ذره ای امید در جایی برای مردم ایجاد می شود 
آن را با تمام نفرت و پلیدی که در وجودشان موج می زند 
همپا و همسان دشمن وجودی این ملک و ملت هزیمت 
کنند و پروژه کثیف ناامیدسازی دشمنان ملت ایران را یاری 

و یاوری کنند.
اخیرا به یادداشتی از خانم »فریبا کلاهی« -مدیرمسئول 
پایگاه خبری آیین باور- که طی یادداشتی سیاه نمایانه  
دقیقا به سبک و سیاق تروریست های رسانه ای آن سوی 
مرزها، خط سیاه یاس پراکنی و ترور امید ملت به آینده 
را مبتنی بر شبهه افکنی و نفرت پراکنی دنبال می کند 

برخورده ام که حسابی پریشان شدم.
ایشان در یادداشتی با عنوان »یادداشتی از سر دلتنگی و 
شگفتی« نوشته اند:»شنیدیم و خواندیم که استان البرز 
رتبه یک سرعت بخشیدن به #واکسیناسیون را کسب کرد! 
در حالیکه اگرچه هنوز آمار دقیقی از واکسیناسیون استان 
نداریم از صف های شلوغ و عدم رعایت #پروتوکلهای_

بهداشتی و استانداردهای مراکز تلقیح به خوبی خبر داریم 
. از #فیلم و #خبر مستند فروش #واکسن_تقلبی در #البرز 
شاخ هایمان تازه رشد کرده بود که #شایعه تزریق ویال ده 
نفره به بیست نفر هم در حال پخش است . چنین گافی 
در سیستم واکسیناسیون شرم آور است به چه افتخار می 
کنیم؟ اعتماد مردم به واکسیناسیون را چه طور جلب می 

کنید؟«
خب مشخص شد مشکل از کجا آغاز شده است. تیر بیداد 
کرونا که در پسِ پروژه های کثیف این چند ماهه جریان 

نفوذ و تحریف می رفت که به هدف بنشیند و کرونای 
دلتا هم به یاری اش آمده بود به ثمر ننشسته و حالا و 
پایوری های مسئولان خدومی که  در پی دلاوری ها و 
برخلاف جریان خائنی که چنین قلم های سیاهی را در 
رکاب داشتند، امیدوارانه و با هرچه در توان داشتند به 
جنگ عفریت و بلیه کرونا رفتند نگذاشتند مردمی که هم 
درگیر آفت کرونا شده بودند و هم آفت مسئولان بی لیاقت، 
تسلیم چنگال جریان سیاهی و تباهی خواه شوند و الحق 
که سعی جهادی شان طلوع موفقیت را در شفق هویدا کرده 
و قطعا باید منتظر می بودیم وقتی چنین زمانه ای فرا رسد 
شب پرستان که نانشان را در تنور سیاهی و ناامیدی می 
پزند از سرد شدن این تنور به فغان بیایند و اینگونه و با 
این دست شطحیات و لاطائلات و شاذیات و شایعات، زجه 
کنان و گیس کنان، ناخن به دیوار بکشند و در پشت نقاب 

نیت های ظاهرا خیر، خواسته های جهنمی شان را به نام 
دلسوزی بر صورت ملت استفراغ کنند. حق می دهم به این 
قبیل افراد که شاخ از سرشان برون آید وقتی می بینند آنچه 
آن ها از پروژه کثیفشان انتظار داشتند و می خواستند تا در 
نهایت به آبان و دی خونینی دیگر منتهی شود حالا در حال 
رخت بربستن از کوچه و خیابان های شهر است و مردم و 
مسئولان ایران خواه و انقلابی که مفتون و مسموم پروژه 
این سیاه دلان نشده اند، در حال رفت و روب عفونت هایی 
هستند که مسئولان بی لیاقت در کنف حمایت این قلم 

های پلید، رقم زده بودند .
این قلم پلید در ادامه درد و دل سیاهش افاضه کرده:»چه 
طور سرعت بخشی می کنیم؟ با این روشها؟ به موازات 
مراجعین #بیمارستانها را هم می افزائیم مرگهای بیشتری 

تجربه می کنیم، بدون هیچ سازوکار نظم بخشی در صفوف 
واکسیناسیون؟ شهر عجایب شده است این #کرج و همه 
و  اند  گرفته  به دست  افتخارات  از  #مسئولین طوماری 
خودنمایی می کنند. به چه چیز می بالید یا ما را کور و کر 
فرض کرده اید یا بومیان این شهر را نادیده می گیرید ما 
که مثل غالب شما #مهاجر نیستیم . ریشه در این خاک 

داریم. تاریخ داریم.«

در پاسخ به چطور سرعت بخشی می کنیم باید بگویم به 
برکت رفتن مسئولانی که به دنبال پروژه به حقارت رساندن 
و عاجز کردن ملت با کرونا بودند تا حاکمیت ملی را دست 
هم  بیفکنند،  خاک  بر  شرارت  اربابان  پیشگاه  به  بسته 
واکسن داخلی آمده و هم واردات واکسن سرعت بخشیده 
شده تا هر روز رکورد جدیدی در زدن واکسن به این ملت 

مجروح از جور نا کارآمدی های سابق، ثبت شود. بله شهر 
عجایب شده که همپالگی های میدانی شما سال ها با هزار 
شعبده قانونی و فراقانونی بیمارستان فوق تخصصی استان 
را در زد و بندهای رانتخوارانه شان چپاول کرده بودند، وقتی 
می بینند خادمان ملت توی سرشان زده اند و بیت المال را 
از آن ها ستانده اند، به جای توبه، هنوز دل در گروی لشکر 
-سیاه قلم - به دستانشان هستند تا آن ها را به میدان 
فرستاده و با راهکنش آشنای سیاه نمایی، از ناامیدی ملت، 
امید غارت را دوباره در دل خودشان و شما شرارت پیشگان 
زنده نگه دارند. راستی چقدر باید قلم ها پلید شده باشند 
که در کشوری که یکی از ترفندهای دشمنان وجودی اش، 
دمیدن بر فتنه قومی است، دم از بومی و مهاجر زند! آن 
هم در شهر و استانی که نمونه اعلای همزیستی قومیت 

های و طوایف و زبان های پرافتخار ایران شهر است و حتی 
بخاطر همین همزیستی زیبا و ارزشمند در کلام رهبری 
مفتخر به لقب »ایران کوچک« شده است. ریشه من در 
خاکی به وسعت ایران است و هرکس که با من در این 
خاک اهورایی هم ریشه است، از منظر من ریشه دار است 
و هرکس به کمتر از این قانع باشد و به دنبال گلدانی کردن 
و گلخانه ای کردن این خاک باشد قطعا بی ریشه ای است 

در سودای جداسری و دشمن این ملک و ملت.

ابدا فرض نمی کنم  بینم  از شما می  این احوال که  با 
شما ناتوان از تحلیل درست وضعیت و موقعیت فعلی 
باشید. بلکه مطمئن هستم که خودتان را به آن راه زده 
اید و نمی بینید ملتی را که با تکیه بر مسئولان خدومش 
)نه آن جماعت مسئول سفله ای که شمایگان در رکابشان 
هستید و امیدشان به شماست( زیر خروارهای تحریم و 
ظلم اربابان شرارت و شیاطین و اشباح منطقه ای و جهانی 
اینگونه پرچم مقاومت بر دوش گرفته و مشکلاتش را با 
تمام فشارهای خارجی و سیاه نمایی های داخلی، گره 
گشایی می کند و قطعا نمی شنوید که نعره هیهات من 
الذله عاشورایی شان را گوش فلک را کَ کرده. همان که اگر 
به گوشتان می رسید می دانستید که مدت هاست از سیاه 
نمایی های سیاه دلانه تبری جسته اند و راه را با هرآنچه 
در توان دارند پیش می روند تا از این سیاهی که شما می 
خواهید به تن و جانشان بزنید و کلاهی که از خار و خفت 

بر سرشان بگذارید رهایی یابند.
و اما در آخر یاداشت عجیبتان نوشته اید:»کرجی هستم 
این شهر رامی شناسم و نمی شناسم .همه جایش به 
سرعت نور در حال تخریب است، برای ساختن آنچه ربطی 
به #هویت و نیازهای #اجتماعی، #فرهنگی این #شهر 
ندارد. تغییر مانند خوره به چهره کرج افتاده است .مانند 
جراحی های بد فرجام زیبایی در صورت دخترکان معصوم 
را  احساسم  باید  ندارد.  معنی  صبوری  شهر.  زیبای  و 
بنویسم و مدام برای خودم یادآوری کنم به جای هرکدام 
امروز  این ساختمان ها چه چیزی وجود داشت که  از 
دیگر نیست. چه آدرسهایی که نه خودشان و نه نامشان 
وجود خارجی دارند. شهر از دست ما که هنوز زنده ایم 
گرفته و با شکل و نامی دیگر به نسل بعدی فروخته شده 
است. ماهنوز در آدرسهایی زندگی می کنیم که به هیچ 

کجا تعلق ندارند...«
فردی که نمی بیند شهرش با وجود تمام خوب و بدش 
اندکی  و  شود  می  گذاشته  خشتش  بر  خشتی  روز  هر 
توسعه، حتی شاید نامتوازن می یابد، با سرعت نور همه 
جایش را در حال تخریب می بیند و تغییر را برنمی تابد 
و چون خوره ای به جان شهرش در ذهن ترسیم می کند 
قطعا دچار مالیخولیاست. شاید اینجا کمی موافق باشم 
که برخی  ساختمان ها که از نیازهای شهر است درست 
در شهر جانمایی نشده باشد اما راهش چیست؟ بستنِ 
شمشیر از رو و تعمیم این سیاهی به کل موقعیت و 

وضعیت فعلی؟ قطعا خیر!

حکایت قلم های سیاه تروریست رسانه ای برای ملت؛

کلاهی از جنس خار و خاشاک!
دیدگاه

مدت هاست بخاطر مقابله با »جریان تحریف« و سیاه نمایی و ناامیدی، سعی و تلاش خود را در کنار نقدهای سازنده و گزنده به مسئولان 

خاطی بر حمایت و تشویق و تشجیع مسئولان خادم و حامی مردم هم گذاشته ام و هر مقدار که قلم خود را چون شمشیر صیقلی و بران به سوی مسئولان 

بی کفایت گرفته ام، اگر مسئولی در تراز خدمت انقلابی و جهادی یافته ام، با جوهر قلم و بنا بر جوهره رسالت روزنامه نگاری، بزرگش داشته ام و بر دست گرفته 

ام و تا مردم کشورم بدانند اگر ایراد و اشکالی و سیاهی هست در عین حال کاربلدی و بزرگی و خدمت و سپیدی هم کم نیست و در چنین هنگامه ای هنوز برای 

ناامیدی مفری نیست وقتی چنین انسان هایی قدر جایگاه خدمت به مردم این ملک را می دانند.

رضاتواضعی

نویسنده


